
 

GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE  (artikel 39 vragen) 
 
Datum: 29 september 2016 
 

 
Aan de voorzitter van de gemeenteraad Sliedrecht 
 

 
Steller vragen: Jan Visser 
 

 
Onderwerp: Chemours, PFOA 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen 14 dagen schriftelijk te 
beantwoorden aan de steller, uiterlijk op 12 oktober 2016. 
 

1. Is onze veronderstelling correct dat de door het RIVM vermelde 
gezondheidskundige grenswaarde nog nader onderzocht wordt? 

2. Betekent dit dat de gezondheidskundige grenswaarde zoals heden bekend, in de 
toekomst nog kan veranderen? 

3. Uitgaande van de situatie dat mensen blootgesteld zijn aan PFOA, waarbij 
momenteel (stel: medio 2016) bij de betreffende mensen een bloedwaarde wordt 
vastgesteld onder de gezondheidskundige grenswaarde: mag aangenomen worden 
dat deze mensen per definitie geen (negatieve) gevolgen meer zullen ondervinden 
m.b.t. hun gezondheid, ten gevolge van blootstelling in het verleden? 

4. Kan momenteel een (wetenschappelijk) verband worden aangetoond tussen 
besmetting met PFOA en gezondheidsklachten en in hoeverre speelt de omvang van 
de besmetting hierbij een rol? 
 

Toelichting: 
De onrust over de situatie bij Chemours is het gesprek van de dag. Naar de mening van 
de fractie van de SGP-ChristenUnie is het van belang om zoveel mogelijk feiten boven 
tafel te krijgen. Deze zijn van belang voor een goede discussie over de manier waarop 
omgegaan moet worden met de hele situatie.  
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